
ÒLa Bisbal ha de cr�ixer, perqu� cr�ixer �s progr�sÓ

ÒApostem per una ciutat sostenible, potenciant les instalálacions culturals i espor tives

existentsÓ

ÒHem perdut quatre anys; l'equip de govern s'ha preocupat m�s per la independ�ncia, com

si aix� ho solucion�s totÓ
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Quins s�n els eixos del seu programa electoral?El m�s impor tant

davant la situaci� econ�mica s�n les mesures socials.

Urban�sticament poca cosa hi ha a fer. I qui digui o prometi que es

pot fer �s que est� enganyant la gent. El que s� que proposem �s

potenciar el que ja hi ha. No gastar el que no tenim, o fer piscines,

colálegis o pavellons. Cal ser realistes.I qu� �s el que t� la

Bisbal?Apostem per una Bisbal sostenible, potenciant les

instalálacions culturals i espor tives ja existents. Em refereixo a la

biblioteca, el camp de futbol, el pavell�... �s inver tir per millorar el

que ja tenim i donar un millor servei. Ara b�, si arriba una proposta

de subvenci� per a un nou projecte, tampoc ens hi oposarem. Per� veient el que hi ha, que la Generalitat en

comptes de donar subvencions les treu, doncs apostem pel que ja tenim.Tornant als aspectes socials, quines

propostes t�?Sobretot seria la baixada d'impostos perqu� aix� els ciutadans puguin disposar de m�s renda per a

les seves necessitats. Aix� mateix parlem d'ajudar les fam�lies que no podem pagar el rebut de llum i pressionar

els bancs per conver tir els pisos buits en habitatges socials.Quin �s el punt feble de la Bisbal? En qu� s'hauria

d'incidir?Com a capital de comarca li falten moltes coses. Falta apostar per l'ampliaci� del CAP de la Bisbal per

donar servei com es mereixen els ciutadans, i no tenir unes instalálacions com les d'un poble de dos-cents

habitants. Tampoc entenem com �s que l'estaci� d'autobusos no sigui una prioritat. Per mi l'error que hi ha �s

que no es promociona la ciutat de cara a l'inversor. I als pocs que v�nen, se'ls posa traves.Per� b� que ara

construiran un nou centre comercial.S�, per� perqu� vingui el Mercadona ha costat suor i ll�grimes. Que vinguin

aquests tipus de centres comercials suposa llocs de treball per a la gent del poble, si b� hi ha el sector cr�tic que

diu que pot fer enfonsar el comer� de poble. Per� crec que el petit comer� ha sobreviscut i sobreviur�, perqu� la

gent que est� acostumada a comprar-hi, ho continuar� fent. La Bisbal ha de cr�ixer, perqu� cr�ixer �s progr�s.

No ens podem estacar a l'argument que la Bisbal �s una ciutat dormitori.El projecte de la variant continua sent

un tema viu?La variant ja est� inclosa en el nou POUM que vam aprovar fa poc. �s un projecte que ens interessa

i nosaltres intentarem que tiri endavant. �s necess�ria per a la comunicaci� i per oxigenar la circulaci� per

l'interior del municipi.Com �s l'equip que por ta a les llistes electorals?�s un equip jove, que apor tar� idees noves,

idees fresques, que independentment de la marca que por tem del PP, t� com a objectiu fer pol�tica local. Tamb�

cal remarcar que el PP quan governa ha quedat demostrat que �s bon gestor, i nom�s cal mirar el govern de

l'Estat, que ens est� fent sor tir de la crisi. Hi ha molt a fer, per� s'est� treballant molt b�, i situant l'Estat espanyol

punter a Europa en recuperaci� econ�mica. El nostre objectiu �s aplicar aquest model a la pol�tica local.Quines

aspiracions t� en aquestes eleccions?Millorar els resultats, sens dubte. Estem en una ciutat complicada perqu�

hi ha molta por de dir que ets del PP, per� aix� est� canviant. I aix� ho demostra que en les anteriors eleccions

vam aconseguir per primera

vegada un regidor a l'Ajuntament.Com valora l'anterior govern?Han estat quatre anys perduts. A la Bisbal s'han

preocupat m�s per la independ�ncia que no per la ciutadania. Sembla que la independ�ncia ho soluciona tot. La

situaci� econ�mica no ha acompanyat, per� �s que el 90% de les mocions que s'han aprovat han estat

dedicades a la secessi�. No ho puc valorar d'una altra manera; �s la realitat.
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